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Vragen van de leden Kops en Beertema (beiden PVV) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht dat studenten te 
veel huur betalen (ingezonden 11 mei 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Aanval op huisjesmelkers»?1 

Vraag 2
Is het correct dat 73% van de studenten te veel huur betaalt? Zo ja, wat is uw 
verklaring hiervoor? 

Vraag 3
In hoeveel gevallen betalen studenten te veel huur doordat verhuurders de 
regels van het woningwaarderingsstelsel aan hun laars lappen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het verontrustend is dat er de afgelopen jaren weinig 
tot niets is verbeterd betreffende de woekerhuurprijzen van studentenhuisves-
ting? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u voornemens om tegen deze huisjesmelkerij op te treden? Zo ja, op 
welke wijze? Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 8 mei 2017, http://www.telegraaf.nl/binnenland/28119123/__Studenten_betalen-
_zich_blauw__.html
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